

Originating Designs

ORIGINATING and creating new designs has been a source of great pleasure to us during the forty-seven years we have been in business, and it affords us a great deal of pleasure to present our 1915 Catalogue, illustrating what will be conceded by the public to be the most beautiful and complete line of sleighs ever offered the Canadian public by any firm.

We have gone over the entire line of sleighs for this year and have spent a great deal of time in elaborating the designs. We believe that not only will the beautiful lines of the sleighs and their elegant upholstering be admired, but that the beautiful color combinations which we have worked out will appeal to the public in such a way as to promptly win their support and patronage.

Our sleighs have always been beautiful and comfortable, but this year we can, with all modesty, claim to have excelled our past records.

IMAGINER et créer des nouveaux dessins a toujours été pour nous une source de satisfaction, durant les quarante-sept ans que nous avons été en affaires, et aujourd'hui, nous sommes en position de vous soumettre notre catalogue pour l'année 1915, illustrant un assortiment complet et élégant de nos voitures d'hiver, qui sera admis comme étant la plus belle ligne du genre jamais offerte au public Canadien par aucune raison sociale.

Nous avons passé en revue la ligne entière de nos voitures d'hiver pour cette année, et nous avons dépensé un temps considérable à en embellir les dessins. Nous croyons que non seulement les modèles choisis de nos voitures d'hiver, ainsi que leurs bourrures élégantes, seront appréciées, mais que la combinaison des couleurs, à laquelle nous avons porté une attention spéciale, convaincra le public de telle façon à nous assurer promptement leur patronage.

Nos voitures d'hiver ont toujours été superbes et confortables, mais nous pouvons cette année, en toute modestie, prétendre qu'elles excellent nos records passés.

MCLAUGHLIN CARRIAGE CO.,
LIMITED
